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KADA GMINY PAWŁOWICE 
ul. Zjednoczenia 60 
43.·~~0 Pawłowice Protokół 

••ui. ::;1ąsK1e z XIV sesji Rady Gminy Pawłowice 
odbytej w dniu 29 grudnia 2015 r. 

XIV sesja Rady Gminy Pawłowice odbyła się zwyczajowo w sali posiedzeń Urzędu Gminy, 
obrady rozpoczęto o godz. 15.00. Obrady prowadził Przewodniczący Rady Aleksander 
Szymura. 

Ad. 1 
Przewodniczący na wstępie przywitał obecnych na sali radnych, Wójta, sołtysów, kierowników 
referatów i dyrektorów jednostek organizacyjnych, Zastępcę Komendanta Komisariatu Policji, 
mieszkańców zainteresowanych tematyką sesji. 
Na podstawie złożonej listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Na ogólny stan 
15 radnych na sali obecnych było 12 radnych. Nieobecni byli radni Jerzy Cepie!, Zbigniew 
Dusza - usprawiedliwieni, Wiceprzewodniczący A. Pisarek przybył na salę obrad w trzecim 
punkcie obrad. Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu. Lista obecności gości 
stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

Ad.2 
Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek, jaki radni otrzymali wraz 
z zawiadomieniem o sesji oraz był podany do publicznej wiadomości. 
Po odczytaniu porządku Wójt wniósł o wykreślenie z proponowanego porządku punktu 12 
obrad dot. przyjęcia m1eJscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa 
Pielgrzymowice, gdyż nie wpłynęło jeszcze rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody co do uchwały 
podjętej na sesji w listopadzie w tym samym temacie. 
Za wykreśleniem pkt. 12 głosowało 12 radnych . 
Nie wniesiono innych uwag do porządku obrad. 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności; 
2. Przedstawienie porządku obrad; 
3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy Pawłowice z dnia 24.11.2015 r.; 
4. Przedstawienie wykazu pism skierowanych do Rady Gminy w okresie międzysesyjnym; 
5. Informacja o działalności Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych w okresie 
międzysesyjnym; 
6. Informacja o pracach komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym; 
7. Interpelacje radnych; 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w WPF Gminy Pawłowice na lata 2015 - 2025; 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IIl/9/2014 Rady Gminy Pawłowice 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na rok 2015; 
10. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy Pawłowice na rok 2016; 
11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia WPF Gminy Pawłowice na lata 
2016 - 2025; 
12. Podjęcie uch·Nały w sprawie prZ'/Jęc1a m1e,Jscowego planu zagospodaro·Nania 
przestrzennego dla sołect'.va Pielgrzymowice 'N gminie Pawłowice; 
13. Podjęcie uchwały w sprawie współfinansowania punktu kurierskiego Wydziału Komunikacji 
Starostwa Powiatowego w Pszczynie w roku 2016; 
14. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania Gminy Pawłowice w zakresie rozwiązań 
poprawiających efektywność zarządzania usługami dziedzinowymi w obszarze podatków i opłat 
lokalnych; 
15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół 
podstawowych i gimnazjum, dla których organem prowadzącym jest gmina Pawłowice 
do postępowania rekrutacyjnego dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły oraz 
określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów; 
16. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Miastu Rybnik przez gminę Pawłowice zadania 
publicznego; 
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17. Podjęcie uchwał w sprawie planów pracy na 2016 rok: 
17.1 Komisji Rewizyjnej, 
17.2 Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego, 
17.3 Komisji Działalności Społecznej; 

18. Wolne głosy i wnioski; 
19. Zakończenie obrad. 

Ad.3 
Protokół z XIII sesji Rady z dnia 24 listopada 2015 r. został przyjęty jednogłośnie bez czytania 
jego treści, gdyż nie wniesiono żadnych uwag ani poprawek. Protokół był dostępny na portalu 
biura Rady oraz wyłożony w biurze Rady i na sali obrad przed sesją. 

Ad.4 
Przewodniczący Rady odczytał wykaz pism, jakie zostały skierowane do Rady Gminy w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że z pismami można zapoznać się w biurze Rady. Wykaz pism 
stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Ad.5 
Przystąpiono do składania informacji o działalności referatów Urzędu Gminy oraz jednostek 
organizacyjnych w okresie międzysesyjnym. 
Na wstępie Wójt poinformował o następujących sprawach: 
- o odbytym spotkaniu w Kancelarii Prezydenta RP w sprawie zwrotu podatku od wyrobisk, 
naliczanych odsetek, opodatkowania budowli - temat rozmów dotyczył gmin górniczych w tym 
gminy Pawłowice, 
- o spłacie należności głównej dla JSW S.A., łącznie 42 mln zł., przy czym JSW chce jeszcze 
odsetek od podatku - w tej sprawie Wójt złożył doniesienie do Prokuratury, 
- o uchwaleniu przez MZK budżetu na 2016 rok w wys. 41 mln zł. - nie przewiduje się 
większych zawirowań w działalności MZK, 
- o prowadzonych rozmowach z Wicemarszałkiem Województwa Saługą gminami na temat 
instalacji regionalnej do odzyskiwania odpadów z tzw. PSZOK, 
- o spotkaniach barbórkowych i opłatkowych, tu wspomniał o tradycyjnym spotkaniu w ZSP 
nr 2 w Pawłowicach i honorowych gościach tej uroczystości; 
Następnie informacje składali kierownicy referatów oraz dyrektorzy jednostek: 
- Referat Organizacyjny i Informatyki, 
- Referat Podatków i Opłat, 
- Referat Księgowości i Budżetu, 
- Referat Infrastruktury Komunalnej, 
- Referat Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Mienia, 
- Referat Inwestycji, 
- Referat Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
- Referat Spraw Obywatelskich, 
- Referat Promocji i Integracji Europejskiej, 
- Gminny Zakład Wodociągów i Kanalizacji, 
- Gminny Zespół Komunalny, 
- Gminny Zespół Oświaty 
- Gminny Ośrodek Sportu, 
- Gminny Ośrodek Kultury, 
- Gminna Biblioteka Publiczna. 
Sprawozdania międzysesyjne stanowią załącznik nr 4 do protokołu. 
Również Zastępca Komendanta Komisariatu Policji Grzegorz Zbijowski przedstawił informację 
o pracy Komisariatu, poinformował, że wzrosła liczba ujawnionych wykroczeń, dokonano więcej 
pouczeń aniżeli nałożono mandatów, o 10 % wzrosła liczba interwencji domowych (wzrost 
przemocy), spadła natomiast liczba ujawnionych przestępstw. Na terenie działania Komisariatu 
o 30 % wzrosła liczba śmiertelnych wypadków na drogach (z 3 do 5). 
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Ad.6 
Informację o tematyce wspólnych posiedzeń Komisji przedstawił Przewodniczący Rady 
Aleksander Szymura. 
Radna Barbara Serówka - Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego omówiła 
zakres spraw omawianych przez tę Komisję. 
Następnie Wiceprzewodniczący Komisji Działalności Społecznej Piotr Drobek przedstawił 
informację o pracy tej Komisji. 
Informację o tematyce i zakresie przeprowadzonej kontroli przez Komisję Rewizyjną 
przedstawił Andrzej Tyszko - Przewodniczący Komisji. 
Informacje j.w. stanowią zal. nr 5 do protokołu. 

Ad.7 
Przewodniczący Rady A. Szymura poinformował, że w okresie międzysesyjnym 
nie wpłynęła żadna interpelacja. 

Ad.8 
Skarbnik Gminy A. Kempny poinformowała, że proponuje się zmienić Wieloletnią Prognozę 
Finansową na lata 2015-2025 Gminy Pawłowice. Zmiana dotyczy zał. nr 2 do uchwały, 
obejmujacego wykaz przedsięwzięć, gdzie w związku z zakończeniem zadań inwestycyjnych 
wieloletnich lub opracowania projektowania, pozostały środki i dlatego zmniejszamy plan 
zobowiązań na 2015 r. i tak: 
- budowa parkingu "Centrum Warszowice" - zadanie niewykonane, przetarg przełożony 
na 2016 r. - zmniejsza się łączne nakłady finansowe, limit zobowiązań oraz limit wydatków 
o kwotę 20 000,00 zł, 
- przebudowa drogi bocznej ul. Polnej 17 w Pawlowicach wraz z parkingiem i oświetleniem -
zadanie wykonane, zmniejsza sie łączne nakłady finansowe, limit zobowiązań oraz limit 
wydatków o kwotę 15 OOO zł., 
- przebudowa ul. K. Miarki w Pielgrzymowicach od ul. Krzyżowej do ul. Golasowickiej -zadanie 
zakończone - zmniejsza się łączne nakłady finansowe, limit zobowiązań oraz limit wydatków 
o kwotę 170 OOO zł. 

- przebudowa ul. Grzybowej w Pawłowicach - zmniejsza się łączne nakłady finansowe oraz 
limit zobowiązań, limit wydatków o kwotę 90 OOO zł. - po zkaończeniu zadania; 
- termomodernizacja z częściową przebudową SP nr 2 i PP MO w Pawłowicach - realizacja 
ropzocznie siew 2016 r. , zmniejsza się łączne nakłady finansowe, limit zobowiązań oraz limit 
wydatków o kwote 160 OOO zł. 
- budowa Centrum Kultury - w związku z rozliczeniem budowy zmniejsza się łączne nakłady 
finansowe, limit zobowiązań oraz limit wydatków o kwotę 286 240 zł. 
Nikt z radnych nie wniósł uwag ani pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
Uchwala nr XIV /123/2015 w sprawie: zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Pawłowice na lata 2015 - 2025 została przyjęta 12 glosami za, przy 1 glosie 
wstrzymującym. Uchwała stanowi zal. nr 6 do protokołu. 

Ad.9 
Kolejny przedstawiony przez Skarbnika projekt uchwały dotyczył zmiany w budżecie gminy 
na 2015 rok. 
A. Kempny poinformowała, że zmiana w pierwszej częsci dotyczy zwiększenia dochodów 
a nastepnie ich zmniejszenia 
Zwiększenie dotyczy: 
- wysokości subwencji oświatowej o kwotę 51.908,00 zł, 
- subwencji rekompensującej o kwotę 250.504,00 zł z tytułu utraconych dochodów w podatku 
od nieruchomości od firm działających na obszarze KSSE. 
Tą kwotą zmniejsza się podatek dochodowy od osób prawnych z uwagi na niewykonanie planu 
dochodów w tym dziale. 
Ponadto w związku ze zwrotem podatku od nieruchomości w 2015 r. w miesiącu grudniu 
dokonuje się korekty planu dochodów i wydatków, i tak środki zaoszczędzone i niewykonane 
wydatki w jednostkach i UG : 

3 



- GZK - 324.000,00 zł 
- OPS - 366.000,00 zł 
- GBP - 15.000,00 zł 
- UG 3.567.183,00 zł 
Nie wniesiono uwag ani pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
Uchwała nr XIV/124/2015 w sprawie zmiany uchwały nr III/9/2014 Rady Gminy 
Pawłowice w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na rok 2015 - została 
podjęta jednogłośnie - 13 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 7do protokołu. 

Ad. 10 
Przystąpiono do omawiania budżetu gminy Pawłowice na 2016 rok. 
Na wstępie Wójt F. Dziendziel powiedział, że uchwała budżetowa jest najważniejszą uchwałą 
w roku budżetowym i kalendarzowym. Projekt budżetu opracowywany był od połowy roku, 
pracowali nad nim sołtysi, rady sołeckiem, uwzgledniono wnioski z zebrań, wnioski 
kierowników referatów Urzędu Gminy i jednostek. 
Perturbacje nad projektem budżetu były spowodowane koniecznością zwrotu należności 
głównej podatku od wyrobisk górniczych, wątpliwościami dot. podatku od obudów górniczych. 
Podstawą do opracowania projektu budżetu były uchwalone przez Radę stawki podatków, 
a także informacje przekazane przez Ministerstwo Finansów dotyczące kwoty subwencji ogólnej 
w tym: części oświatowej subwencji, określenia planowanych dochodów gminy z tytułu 
udziałów z podatku dochodowym od osób fizycznych. 
Planowane dochody budżetu na rok 2016 ogółem wynoszą 70.925.127,00 zł, jest to znaczna 
kwota budżetu w porównaniu do roku 2015, liczymy na to, że podatnicy będą na bieżąco płacili 
podatki, w tym JSW S.A. 
Podobnie jak w bieżącym roku, będziemy globalizować zmaówienia wspólne dla UG i jednostek, 
przez co uzyskuje się oszczędności np. zakup środkow czystości, gdzie uzyskuje sie kilka 
tysięcy złotych oszczędności, wyższe oszczędności są przy wspólnym zakupie energii, gazu. 
Wydatki planujemy w tej samej wysokości co dochody. Oczekiwania są większe, co widać 
w zapotrzebowaniach złożonych przez rady sołeckie czy jednostki gminy, ale trzeba było 

dokonać gradacji wydatków szczególnie bieżących, ale i inwestycyjnych. Na kwotę budżetu 
70 mln - 15 mln chcemy przeznaczyć na inwestycje, chcemy się rozwijać i inwestować. 
Nawiązał dalej do wydatków na oświatę, gdzie przy subwencji w wys. 19 mln zł. łączne wydatki 
z budżetu gminy planuje się na 30 mln zł. co stanowi 50 % wydatków bieżących budżetu. 
Dalszy wywód dotyczył planownaych inwestycji na obiektach oświatowych, być może będzie 
trzeba plan budżetu zweryfikować w zależności od planowanej reformy w oświacie. 
Nastepnie Wójt poinformował, że po raz piewrwszy chcemy zrealizować zadania w ramach 
inicjatywy loklanej, jest to nowa forma realizacji zadań w skali naszej gminy, w bieżacym roku 
pilotażowo była realizowana budowa altany w Warszowicach, w 2016 r. chcemy zrealizować 
istotniejsze zadania np. budowę ul. Borowej, Cisowej i Pieknej w Pielgrzymowicach, kolejne 
altany, urządzenia wysilkowe - jest to nowa forma realizacji zadań, chcemy by mieszkancy 
w niej współuczestniczyli. 
Wśródk zadań inwestycyjnych w ramach tych 15 mln zł. będą również zadania realizowane 
przez Gminny Zakład Wodociągów i Kanalizacji. 
Dalej poinformował, że sołtysi otrzymają wykaz zadań na 2016 rok dla poszczególnych 
sołectw, przy czym ich zakres może w ciągu roku ulec zmianie, jak w 2015 r. , kiedy to 
realizowano zadania dodatkowe - tu podał przykłady zadań wykonanych wykonnaych jako 
dodatkowe przez Gminny Zespół Komunalny. 
Nadmienił również o inwestycji, która będzie realizowana również w 2017 r. tj. budowa stacji 
uzdatniania wody wraz z magistralą - jest to jedna z nielicznych inwestycji, której koszt 
powinien się zwrócić. Będą również wykonywane przez GZWiK tzw. poidełka, tj. punkty ujęć 
wodnych w miejscach publicznych. 
Z robót drogowych wspólnie z Powiatem i Gminą Suszec bedziemy realizować budowę ul. 
Pszczyńskiej w Warszowicach, ul. Wyzowlenia w Pawłowicach, w Krzyżowicach wspólnie 
z Miastem Jastrzębie - Zdrój będziemy realizować ul. Partyznatów, która zakwalifikowała się 
na dofinansowanie ze środków zewnętrznych. Na tym zakończył swą wypowiedź. 
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Na temat szczegółowych wydatków wypowiedziała sie Skarbnik A. Kempny informuąc o tym, 
z czego składa sie projekt uchwały budżetowej. 
Uchwała budżetowa określa wydatki inwestycyjne jednoroczne, które są zawarte w załączniku 
nr 1, a szczegółowe zasady wykonania budżetu są ujęte w § 9 uchwały, zaś w § 8 są zawarte 
upoważnienia dla Wójta. 
W zał. nr 4 zawarte są zestawienia planowanych kwot dotacji udzielonych z budżetu gminy 
z podziałem dla jednostek sektora finansów publicznych i jednostek spoza sektora finansów 
publicznych np. stowarzyszeń i spółek. 
Zał. nr 7 określa plan rachunków dochodów jednostek oświatowych. 
Zał. Nr 5 i 6 to plany zakładów i jednostek budżetowych GOS i GZWiK . 
Zał. Nr 4 zasługuje na szczególną uwagę, gdyż przedstawia kwoty dotacji z budżetu gminy 
na łączną kwotę 15 205 493 zł. Są to: dotacje dla jednostek sektora finansów publicznych 
w wys. 13 307 133 zł., z tego na zadania inwestycyjne 8 258 333 zł. oraz dotacje na drogi 
powiatowe dla Powiatu Pszczyńskiego w wys. 1 225 tys. zł. 
Dotacje dla jednostek spoza sektora finansów publicznych tj. organizacji pozarządowych, 
przedszkoli niepublicznych, żłobka, osób fizycznych to kwota 1 898 360 zł. 
Prognozowane dochody ujęte są w tabeli nr 1 z podziałem na główne źródła dochodów. 
Dochody zamykają się kwotą 70.925.127,00 zł., z czego: 
- dochody własne to blisko 65 % i zamykają się kwotą 46 025 232 zł. oraz subwencje, w tym: 
- subwencja oświatowa to kwota 19 078 860 zł. 
- dotacje celowe to kwota 5 521 035 zł. - głównie na zadania zlecone realizowane przez gminę, 
zadania z zakresu administracji rzadowej, na ul. Partyzantów jako partycypacja w kosztach. 
Wydatki również zamykają się kwotą 70 925 127 zł. i obejmują: 
- wydatki bieżące w kwocie 55 405 694 zł. 
- wydatki majątkowe 15 519 433 zł. 
W ramach wydatków bieżących - podlegają one wyodrebnieniu na: 
- dotacje na zadania bieżące, które stanowią kwotę 6 812 160 zł. 
- świadczenia na rzecz osób fizycznych 4 692 291 zł. 
- wydaki na obsługę długu publicznego 900 OOO zł. 
- wydatki jednostek budżetowych: związane z wynagrodzeniami i pochodnymi to kwota 
30 410 477 zł., a wydatki rzeczowe związane z zadaniami statotowymi to kwota 
12 590 766 zł. 
W ramach wydatków majątkowych planuje się kwotę 15.519.433,00 zł z czego jest to 
- dotacja dla GZWiK na zadania inwestycyjne, 
- dotacja na zadania oświatowe ( szkoły i przedszkola) . 
Na tym zakończyła omawianie dochodów i wydatków w planownaym budżecie na 2016 r. 
Poinformwoała, że projekt uchwały budżetowej został przedłożony Radzie Gminy i przesłany 
Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Katowicach - tu odczytała pozytywną opinię RIO. 
W otwartej dyskusji nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Uchwała nr XIV/125/2015 w sprawie budżetu gminy Pawłowice na rok 2016 została 
przyjęta 12 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym ( radny Piotr Drobek). 
Uchwała stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. 11 
Następnie Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
gminy Pawłowice na lata 2016 - 2025 . 
Skarbnik przedstawiła zapisy uchwały, w szczególności dotyczące danych zawartych w zał. nr 1 
i nr 2. Głównie omówiła wydatki bieżące, zakres planowanych przedsięwzięć, limity 
zobowiązań. Poinformowała, że projekt uchwały w sprawie WPF był również przesłany 
do zaopiniowania przez RIO, opinia jest pozytywna. 
Nie wniesiono uwag ani pytań do projektu uchwały. 
Uchwała nr XIV /126/2015 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Pawłowice na lata 2016 - 2025 została podjęta 12 głosami za, przy 1 głosie 
wstrzymującym. Uchwała stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Ad. 12 - skreślony 
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Ad. 13 
Sekretarz Joanna Śmieja poinformowała, że Punkt Kurierski Wydziału Komunikacji Starostwa 
Powiatowego w Pszczynie funkcjonuje w gminie Pawłowice od 2003 roku. Na podstawie 
porozumień zawieranych co roku ze Starostą Pszczyńskim mieszkańcy załatwiają wszystkie 
sprawy należące do zakresu działania tego wydziału, bez konieczności wyjazdu do Pszczyny. 
Punkt kurierski przyjmuje rocznie ponad 4000 spraw. W związku z powyższym proponuje się 
udzielić Powiatowi dotację na poziomie roku bieżącego w wysokości 30.000,00 zł. 
Uchwała nr XIV /127 /2015 w sprawie współfinansowania punktu kurierskiego 
Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w Pszczynie w roku 2016 została 
podjęta jednpogłośnie - 13 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Ad. 14 
Następnie Sekretarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zintegrowania systemu 
podatkowego i gospodarki odpadami z Systemem Informacji Przestrzennej (GIS). Integracja 
umożliwi bezpośredni wgląd do danych geodezyjnych przetwarzanych w Starostwie 
Powiatowym oraz umożliwi wizualny podgląd nieruchomości na podkładach mapowych. 
Projekt w 85% ma zostać dofinansowany ze środków unijnych. Wkład własny 15% Urząd 
Gminy będzie starał się wnieść w formie niepieniężnej, głównie będzie to koszt pracy 
pracowników przy projekcie, prowadzenie szkoleń, wynajem sali itp. Jednym z warunków 
uzyskania dofinansowania jest współpraca co najmniej 5 gmin. Szacowana wartość projektu 
to 1 OOO OOOzł (5 partnerów) przy czym wartość projektu na każdego partnera nie może 
przekroczyć 200 tys. zł. Planowany termin realizacji: czerwiec 2016 r. - czerwiec 2017 r. 
Uchwała nr XIV /128/2015 w sprawie współdziałania Gminy Pawłowice w zakresie 
rozwiązań poprawiających efektywność zarządzania usługami dziedzinowymi 
w obszarze podatków i opłat lokalnych została przyjęta jednogłosnie 
13 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

Ad. 15 
Dyrektor Gminnego Zespołu Oświaty Jan Figura poinformował, że z dniem 1 stycznia 2014 r. 
weszła w życie nowelizacja ustawy o systemie oświaty. Wyjaśnił, że nowelizacja nazwana także 
„ustawą rekrutacyjną" nakłada na organ stanowiący obowiązek ustalenia tzw. dodatkowych 
kryteriów rekrutacyjnych, które znajdą swoje zastosowanie w procesie rekrutacji wówczas, gdy 
pozostaną wolne miejsca po przyjęciu wszystkich uczniów zamieszkałych w obwodzie danej 
szkoły. Projekt uchwały reguluje kwestie związane z rekrutacją do klas pierwszych szkół 
podstawowych i gimnazjalnych w przypadku przyjęć na wolne miejsca uczniów spoza obwodów 
tych szkół. Dodał, że dnia 24 listopada 2015 r. zostało opublikowane rozporządzenie MEN 
z dnia 2 listopada 2015 r. w sprawie sposobu przeliczania na punkty poszczególnych kryteriów 
uwzględnianych w postępowaniu rekrutacyjnym, składu i szczegółowych zadań komisji 
rekrutacyjnej, szczegółowego trybu i terminów przeprowadzania postępowania rekrutacyjnego 
oraz postępowania uzupełniającego, które określiło termin podania do publicznej wiadomości 
kryteriów rekrutacji nie później niż do końca stycznia 2016 r. 
Po tych ywjaśnieniach przystapiono do głosowania. 
Uchwała nr XIV /129/2015 w sprawie określenia kryteriów naboru do klas 
pierwszych szkół podstawowych i gimnazjów, dla których organem prowadzącym 
jest gmina Pawłowice do postępowania rekrutacyjnego dla kandydatów 
zamieszkałych poza obwodem szkoły oraz określenia dokumentów niezbędnych 
do potwierdzenia tych kryteriów została przyjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi 
zał. nr 12 do protokołu. 

Ad. 16 
Nastepnie Dyrektor J. Figura poinformował, że zgodnie z Rozporządzeniem MEN z dnia 7 lutego 
2012 roku w sprawie ramowych planów nauczania w szkołach publicznych, uczniowie będący 
młodocianymi pracownikami, są kierowani przez szkołę do ośrodka dokształcania 
i doskonalenia zawodowego na turnus dokształcania teoretycznego w zakresie danego zawodu. 
Kształcenie zawodowe teoretyczne odbywa się przez okres 4 tygodni w każdej klasie, 
w wymiarze 34 godzin tygodniowo. Koszt turnusu dla jednego ucznia wynosi 400 złotych. 
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Uchwała nr XIV /130/2015 w sprawie powierzenia Maistu Rybnik przez Gminę 
Pawłowice zadania publicznego - została przyjęta jednogłosnie 13 głosami za. 
Uchwała stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

Ad. 17 
W tym punkcie przystąpiono do uchwalania planów pracy komisji Rady Gminy Pawłowice 
na 2016 rok, które pozwolą na usystematyzowaną pracę zgodnie z przyjętym przez Radę 
harmonogramem obrad. 

17.1 
Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok przedstawił jej Przewodniczący Andrzej Tyszko. 
Uchwała nr XIV /131/2015 w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Pawłowice na 2016 rok - została przyjęta jednogłośnie - 13 głosami za. Uchwała 
stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

17.2 
Plan pracy Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego przedstawiła jej Przewodniczaca Barbara 
Serówka. 
Uchwała nr XIV/132/2015 w sprawie planu pracy Komisji Gospodarki i Mienia 
Komunalnego na 2016 rok została podjęta jednogłośnie - 13 głosami za. Uchwała 
stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

17.3 
Plan pracy Komisji Działalności Społecznej przedstawił Zastepca Przewodniczącego tej Komisji 
Piotr Drobek. 
Uchwała Nr XIV /133/2015 w sprawie planu pracy Komisji Działalności Społecznej 
została podjęta jednogłośnie - 13 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

Ad. 18 
W wolnych głosach i wnioskach: 
1) radny Andrzej Szaweł podziękował pracownikom GZK za pomalowanie biura sołtysa; 
2) Wojt podziękował za uchwalenie budżetu gminy na 2016 rok i wręczył sołtysom plany zadań 
na rok 2016 dla poszczegolnych sołectw. 

Ad. 19 
Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął XIV sesję Rady Gminy Pawłowice . 

Protokolant 

7 

p~~g ·~~~~~DY 

L"lM.L 
Aleksander Szy ura 


